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Zápis zo schôdze predstavenstva 
 

Termín:  štvrtok 4.8.2016, od 19:00 hodin 

Miesto:   Veľká klubová miestnosť („Zasadačka“) klubu Pod-O-Lee 

Zápis vykonal:  Jozef Šebák 

Prítomní:  Ondřej Karmazín  P  (HP) 

Lukáš Kasič   SS (HP) 

Jozef Šebák   M (HP za SBC od 20:22) 

Marko Žbirka   SD (HP) 

Vojtěch Vastl   SBE (HP) 

Jakub Cmíral  ZSBD (HP) 

Jakub Jenča  ZSD  (HP za SBF) Príchod 19:56 

Petr Beneš   ZSN (HP) 

 Ondřej Gróf  ZSBE odchod 20:22 

 Lukáš Tájek  SBC (HP) odchod 20:22 

 Henrieta Žbirková PSBB odchod 20:22 

 

Ospravedlnení: Tomáš Pilík  SBF 

 Jozef Beneš  SBA 

 Jan Ševčík  SBD 

 Michaela Reicheltová SP 

 Jaroslav Krejza  SG 

 

Neospravedlnení: Peter Mikolaj  SH 

(HP – Hlasovacie právo) 

Hostia: - 

 

19:46 - P zahajuje schôdzu 

Počet osôb s hlasovacím právom: 7 

Kolečko 

Blok A – SBA neprítomný 

 PSBB + SD informujú o „zveroch na 4. podlaží“ - hlučnosť 

 

Blok B - PSBB H. Žbirková 

 BEST – hluk v sudovne, našťastie 1 a 2 podlažie vysťahované, tak nerušili ubytovaných 

 Výmena vzduchotechniky 

 Čaká sa na začatie prác na pokladanie podlahových krytín 

 Upratovačky sa zlepšili 
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Blok C - SBC L. Tájek 

 Mokro v miestnosti upratovačiek 

 Po búrke trocha vytopené 5. podlažie 

 L. Kasič informuje o špinavých kuchynkách a sociálkach na 3. podlaží 

 

Blok D – ZSBD – J. Cmíral 

 Bežný provoz 

 

Blok E – SBE - V. Vastl 

 Dohováranie dočasným ubytovaným z bloku B kvôli hlučnosti 

 Inak bežný provoz 

 

19:56 Príchod J. Jenču (HP za SBF) 

Počet osôb s hlasovacím právom: 8 

Blok F – referuje J. Jenča 

 Nedostatky pri upratovaní 

 SBF by navrhoval inštaláciu kamier, pred kufrárnou a v kolárne – prebieha diskusia o kamerách 

 

SU – Delegát Jozef Šebák 

 Nové stanovy SU 

 Zdraženie hlavnej služby Pod-O-Gym na 800,-kč/polrok 

 

SG – Neprítomný 

 

SS - L. Kasič 

 Nové DNS servery 

 Upravený registračný formulár v DUSPSe 

 Využitie novej certifikačnej autority (bezplatne) 

 

SP – Neprítomná 
 

SD – M. Žbirka 

 Zaškoľuje sa od bývalého SD 

 

ZSN – P. Beneš 

 „Hral sa“ s lištami na bloku F – potrebuje pomôcť 

 

SH – Neprítomný 

 

 

SD navrhuje Jakuba Jenču (ID 3590) za ZSD a P s okamžitou platnosťou menuje Jakuba Jenču (3590) ZSD 
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Projekt wi-fi na blokoch C a F 

Prezentuje ZSN P. Beneš 

ZSN predstavuje zvolené vybrané AP, ich výhody a nevýhody. Poukazuje na dobrý pomer cena/kvalita. 

SS sa pýta na cenu a dĺžku licencie a prípadné predĺženie. ZSN odpovedá, že licencia je na 3 roky a potom sa dá 

predĺžiť. 

20:22 SBC písomne poveruje M svojim HP po zvyšok schôdze a spoločne s PSBB a ZSBE odchádza zo schôdze. 

SS sa ďalej pýta na časový odhad spustenia wi-fi pripojenia na blokoch C a F, v prípade, že sa dnes schváli 

čerpanie finančných prostriedkov. ZSN odpovedá, že by sa to mohlo stihnúť do mesiaca. 

P konštatuje: 

 Celková výška sieťovej rezervy:  1 534 903,- Kč 

 Odpisy:        591 500,- Kč 

 Rozdiel:       943 403,- Kč 

UZNESENIE 1 

Predstavenstvo klubu Pod-O-Lee súhlasí s čerpaním 250000,-kč zo sieťovej rezervy na nákup Wi-Fi zariadení. 

Za čerpanie je zodpovedný Správca siete. 

 

Počet osôb s hlasovacím právom:  8 

   Za:   8 

   Proti:  0 

   Zdržali sa: 0 

UZNESENIE BOLO PRIJATÉ 

 

Server mimo akademickej siete 

Prezentuje SS – L. Kasič 

SS má záujem o kúpu VDS servera, ktorý by nebol pripojený v akademickej sieti za účelom smerovania domény 

a zálohy MX a DNS servera. Ako horný strop vidí čiastku 3 000,- kč / rok. 

UZNESENIE 2 

Predstavenstvo klubu Pod-O-Lee súhlasí s čerpaním 3000,-kč  zo sieťovej rezervy na nákup VDS serveru. 

Za čerpanie je zodpovedný Správca systémov. 

 

Počet osôb s hlasovacím právom:  8 

   Za:   8 

   Proti:  0 

   Zdržali sa: 0 

UZNESENIE BOLO PRIJATÉ  
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Nové stanovy Pod-O-Lee 

Prezentuje M – J. Šebák 

M informuje, o pripravovaných stanovách klubu. Prebieha diskusia nad niektorými zmenami. M upozorňuje na 

potrebu revízie a aktualizácie interných predpisov a kľúčových termínoch pre ich schválenie. 

ZSN prisľúbil, že pripraví novú verziu IP o pripojení do akademickej siete.  

 

Rôzne 

 P informuje o situácií v Labe. Právnikom SU bola vyhotovená a zaslaná predžalobná výzva. 

 Diskusia o využití 3D tlačiarne 

 

21:12 P ukončuje schôdzu. 

 

V PRAHE dňa 7. augusta 2016 

 

 

 

  ...................................................    ..................................................  

 Ondřej Karmazín Jozef Šebák 

 Předseda klubu Pod-O-Lee Místopředseda klubu Pod-O-Lee 


